
 

 

    

 

DAGSORDEN 

SB – møde torsdag d. 11.3.2020 kl.17.30 -20.00 
 

Mødedeltagere:  

Jesper Brønnum, Martin Neergaard, Pernille Kaas, Martin Rytoft, Rikke Nielsen, 

Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,  
 

Afbud: Kristine Jensen, Jesper Markmann -  suppl. Sofie Drotner deltager i stedet, 

Rebecca Stelzig, Zain Ul-Abideen Shan 
 

Mødet afholdes virtuelt. Indkaldelse kommer i løbet af mødedagen, via Aula. 

SB-60: Godkendelse af dagsorden - OK 

SB-61: Orientering fra:   

Formanden – ingen særlig aktivitet ift. formandsposten. 

 
Ledelse – gået i gang med fagfordelingen, pt. online proces, hvilket vi er 

ærgelige over ift. trygheden i arbejdet.  

Pæd.weekend igen aflyst så færre medarbejderperspektiver på nye 

udviklingsinitiativer.  
Politisk løfte om flere penge til fagligt løft frem til sommerferien. Vi 

afventer fordelingsnøgle og en pose penge, som skal bruges hurtigt. 

Samt afklaring af hvordan pengene må bruges. 
 

Medarbejderne – Meget sparsomt hvad der er af nyt, da vi ikke ser 

hinanden særligt meget. De der er tilbage på skolen er glade for det – 
setuppet er godt. Eleverne meget glade for at være tilbage.  

De der er hjemme stadig har fået det til at fungere. Nu er der lidt 

frustration over det nye setup med en dags fremmøde. 

 
Elevrådet – Om coronaskolen status fra elevperspektiv, ønsker til 

”genstart” med fokus på sociale fællesskaber, ønsker til 

indkøb/forbedringer (net på fodbold og basketnet) + henstilling til IT afd ift 
CB, som opleves træge/langsomme. 

SB-62: Status på skolen i den nuværende situation. Dette punkt er blot en 
opsamling på hvad der er meldt ud, og hvordan vi har grebet det an på 

skolen frem til nu. v. LMI 

 
Nu igen nyt setup med én dags fremmøde for 5. – 9. klasse – men kun 

udendørs én gang ugentligt. 

Vi begrænser vores langtidsplanlægning, da vi ikke kender setup efter 
påske. 

Nationale tests skal stadig tages – opfordring til at vente så længe som 

muligt, så vi måske kan gøre det med fysisk fremmøde. 

Nat. Trivselsmåling på børnene er sat lidt i bero. 
Trivselsgrupper 5. – 9. klasse må stadig mødes udover den ene 

fremmødedag. 



 

 

Greve Kommune forsøger at lande det ens ift. omfanget og formen på 
fremmødedagen – det er trivsel, hygge mv i forkortet skoledag.  

 

SB-63: Skolepulje: der bliver tildelt 79.000,- til Holmeagerskolen som SB skal 

anvise brugen af. Der skal vælges mellem lejrskole og skolematerialer.  

Forslag til 2-dages bonus-lejrtur til 9. klasses elever 
 
Det foreslås at 9. klasserne i skoleårets begyndelse tager på en 2-dages lejrtur til fx Malmø/Lund eller 

Rostock. 
 

Lejrturen bør så vidt muligt indeholde besøg på en ”folkeskole” i Sverige eller Tyskland. Det kunne give 
lejlighed til i praksis at se, hvordan skoledagen er i vores nabolande – og måske fortælle dem lidt om 

livet i Danmark.  
 

Det kan overvejes at give forældre mulighed for at bidrage til at holde omkostningerne ved turen nede, 
fx ved ”døgnmadpakker”, pizza-billetter til fælles brug, transport, lærerassistent eller lignende. 

 
Der er ca. 1000 kroner pr elev til turen. Beløbet skal dække alle faste udgifter + løn til lærerne (ca. 

4.500 kr pr døgn pr lærer, jf. overenskomsten). Måske kan der søges sponsorstøtte til turen? 

 

Hvad er status ift. mulighederne mht. corona restriktioner? – det er svært 

at forudse, hvilke muligheder der er. Puljen er tilbagevendende fremover. 
De 79.000 er penge som SB har fuld råderet over – LMI foreslår, at der 

evt. købes undervisningsmaterialer ifm. overgange fra digital til mere 

analog uv. i indskolingen jvnf. Ny It-strategi. Drøftelse af hvordan pengene 
kan anvendes.  

Overvejelser omkring anvendelse af puljen til materialer til featureuge. 

Overvejelser omkring anvendelse ifm. materialer til faglokaler. 

 
Forslag fra SB til at bringe det i spil ift. emne/featureuge 

undervisningsmaterialer. Opmærksomhed på hvad det kræver af 

personalet at planlægge og gennemføre. 
 

Vende den i elevrådet mhp. elevperspektiv og i personalegruppen ift. 

holdning her. Hurtig beslutning herefter i SB. 
 

Forslag til overvejelse: 

Overnatning for en årgang 

Materialer til en feature uge 
Materialer generelt (klassesæt) 

Materialer tilknyttet fagligt indsatsområde  

 
Endeligt forslag fra elevråd, lærergruppe og ledelse skal ligge klar senest 

7/4 

 
 

SB–64: Status på planlægning af møde mellem SB og kontaktforældre onsdag d. 7. 
april.  Der skal laves en mere detaljeret plan for mødet, samt en 

indkaldelse. 

 
 

Afbud fra Børns Vilkår – alternativ til børns vilkår?   

Forslag til indhold: 

Trivsel er det der ligger folk på sinde. Fokus på hvordan vi laver et setup, 
som ikke bliver, at der diskuteres enkeltsager fra klasserne. 



 

 

Efter Corona – hvad tænker politikkerne i Greve om skoledrift i Greve her 
efter corona. 

 

Vi er sent ude ift indkaldelse og evt. booking af ekstern oplægsholder. 

Forslag om at udskyde til senere møde. 
SB vil forsøge at få en aftale på plads indenfor den næste uge og så 

gennemføre med kort varsel.  

 
Leon skriver til en række oplægsholdere mhp mulige aftaler – Jesper og 

Leon samler op i næste uge. 

 

SB-65: SFO 2 – info om første byggemøde, og planen fremadrettet v. LMI 

 
Der har været afholdt byggemøde med arkitekter mv. De forventer at 

kunne udføre noget af det tunge konstruktionsarbejde i sommerferien. 

Forventes færdigt før jul 2021.  
Fokus på at lokalet også kan bruges til årgange i skoletiden – som 

plenumlokale.  

Udgiften til at indrette lokalerne ligger hos SFO2 selv – så der laves evt. en 

klubaften med ”sponsormulighed” for forældrene gennem kaffe/kage salg. 
Jesper har ikke henvendt sig til Claus Jensen endnu mhp. ledelses-lønnen 

på SFO2 (aflønning på samme vilkår som øvrige klubber) 

JB henvender sig snarest. 

SB-66: Info om opstart af nye skolestarterbørn, v. PLY  
Herunder SBUs beslutning om at prioritere forældreønsker over 

beslutningen om flydende skoledistrikter, min. 2 spor på alle skoler m. 22 

elever som minimum pr. klasse, v. LMI 

 
Kaotisk ift skoleplaceringen af børnene i år. Har betydet at det først var i 

fredags at den endelige placering var på plads – så info er først kommet i 

denne uge. D.d. lagt info på AULA. 
Kører en relativ normal opstartsperiode på trods af corona-restriktioner. 

Vi klassedanner, inden børnene starter i år – dvs. de er i deres kommende 

klasser fra start. 
Problemstillinger ift vidensoverdragelsen mellem institutioner og skole. 

 

Beslutningen fra sidste år om at sikre alle skoler min. 2 spor er fraveget i 

år. Henstilling til SB om at forholde sig til dette ift. at sikre alle skoler 2 
spor/ sikkerhed ift. hvilke rammer, der er for fordeling mhp.   

hvordan der prioriteres mellem forældreønsker og 2-spor på alle skoler (2 

prioriteter der begge fremgår af aftalen fra sidste år) 
 

SB-67: Status på sygefravær v. RB 
 

Status på fravær gennemgås.  

SB-68: Evt. samt punkter til næste møde 

 
Skolesvømning – 4. klasserne har mistet 1/2 års svømning – drøftelse af 

holdning til dette. SB tilkendegive deres holdning opadtil. 

Hvis kommunen synes, det er vigtigt med svømning, så kan der måske 

kigges på tilskud til ekstra svømmeundervisning efter ordinære hold. 



 

 

SB foreslår at løse det i klub-regi ift. tidshorisont (pengene komme fra 
centralt hold). SB henvende sig med forslag- Martin Neergaard laver 

udkast til skriv.  

(Evt. inddrage SB´er i hele Greve Kommune). 
 

Næste møde: 

Skolepuljen – beslutning  

Kontaktforældremødet – status på oplæg mv, 

SB-69: Forældrehenvendelser: 

 
Henvendelse ang. hærværk på cykel (forældre ikke gået videre med 

sagen). 

Henvendelse ang. enkelt elev og trivsel – ledelsen er på i samarbejde med 

lærere og forældre. 
Henvendelser ang. specifik klasse, som stikker i 2 retninger ift. 

tilfredshed/utilfredshed – ledelsen er på sagen. 

 

  

  

  

  

 


